
Zápisnica č. 3/2007 
zo zasadnutia výboru FOO FCHPT STU dňa 06.03.2007 

 
Prítomní:   D. Berkeš, V. Kovár, A. Murárová, B. Papánková, P. Šimon (71,4 %) 
Ospravedlnení: V. Polóniová, L. Staruch 
Za RK:   P. Tarapčík 
Hosť:    D. Bobok 
 
Program: 1. Kontrola plnenia uznesení 
  2. Rozdelenie pôsobnosti členov výboru 
  3. Informácia zo zasadnutia Kolégia dekana 
  4. Informácie z vyšších odborových orgánov 
  5. Hodnotenie konferencie FOO FCHPT STU 
  6. Návrh Špecifického doplnku FCHPT ku kolektívnej zmluve STU 
  7. Hospodárenie s finančnými prostriedkami FOO 
  8. Rôzne 
 
1. Kontrola plnenia uznesení 
V. Kovár konštatoval, že uzn. č. 12/2007 (po preštudovaní poskytnutých podkladových materiálov 
k správe o BOZP a PO sa opätovne zaoberať hodnotením stavu v roku 2006 – Papánková) sa 
priebežne plní.  
 
V. Kovár tiež navrhol prijať pokračovacie uznesenia k bývalým uzn. č. 36/2003 a 35/2005.  
 
Uzn. č. 16/2007 Výbor FOO ukladá B. Papánkovej predkladať výboru FOO k 30.6. a k 31.12. 

v každom roku správu o kvalite fondov, do ktorých FOO investovala. 
Uzn. č. 17/2007 Výbor FOO ukladá hospodárovi FOO predkladať dvakrát do roka (k 30.4. a k 

30.11.) priebežnú informáciu o čerpaní finančných prostriedkov z bežného účtu 
FOO. 

 
2. Rozdelenie pôsobnosti členov výboru 
Dňa 6. 2. 2007 predsedníčka volebnej komisie E. Pappová zvolala prvé zasadnutie novozvoleného 
výboru, na ktorom bola do funkcie predsedu zvolená B. Papánková. Za predsedu RK FOO bol 
zvolený P. Tarapčík. 
 
Uzn. č. 18/2007 Výbor FOO zvolil  

za podpredsedov V. Kovára (pre kontakt s vyššími odborovými orgánmi) 
a P. Šimona, za tajomníka D. Berkeša a za hospodárku A. Murárovú.  

Uzn. č. 19/2007 Výbor FOO poveruje V. Kovára zastupovaním FOO FCHPT STU vo výbore 
UOO STU (ako druhý zástupca okrem predsedu FOO). 

Uzn. č. 20/2007 Výbor FOO schválil ročný finančný dar  pre A Murárovú vo výške 6 000,- Sk  
Uzn. č. 21/2007 Výbor FOO poveril koordináciou práce úsekov V. Polóniovú a zodpovednosťou 

za otázky BOZP a PO L. Starucha.  
Uzn. č. 22/2007 Výbor FOO sa v záujme rovnomernejšieho prerozdelenia svojej práce bude 

pravidelne zaoberať hodnotením činnosti každého člena výboru (jedenkrát za 3 
mesiace. 

 
3. Informácia zo zasadnutia Kolégia dekana 
B. Papánková informovala o zasadnutí Kolégia dekana dňa 6.2.2007, kde hlavnými bodmi 
programu boli Informácia o výsledkoch kontrol na projekty APVV, štátne programy a projekty 

VEGA; Pedagogická problematika, Rozdelenie finančných prostriedkov na rok 2007 a Rôzne. 
V úvode zasadnutia dekan fakulty privítal nových riaditeľov ústavov: I. Hudeca, riaditeľa Ústavu 
polymérnych materiálov a Ľ. Jelemenského, riaditeľa Ústavu  chemického a environmentálneho 
inžinierstva. V bode Informácia o výsledkoch kontrol na projekty APVV, štátne programy 
a projekty VEGA Z. Židek informoval prítomných o návrhu na vytvorenie jedného miesta 
asistenta pre ekonomicko-personálnu činnosti na každom ústave fakulty, ktorý bude zabezpečovať 
ekonomickú a administratívnu činnosť súvisiacu s riešením vedecko-výskumných úloh, grantov, 
projektov, zahraničných projektov a pod. Z. Židek vyzval riaditeľov ústavov, aby uvedené miesto 
obsadili najneskôr k 1.9.2007. K bodu Pedagogická problematika B. Papánková okrem iného 
uviedla, že na prízemí pri bufete je na stojanoch umiestnených 8 ks PC, ktoré budú slúžiť 
študentom na komunikáciu s pedagogickým oddelením. V súčasnosti sa ukončujú montážne práce 
(prívod elektrickej energie, kabeláž na pripojenie na internet ).  
Počty študentov denného štúdia v jednotlivých ročníkoch sú nasledovné:  

1. roč. 408 v Bratislave, 37 v Humennom 
2. roč. 271 Bratislave , 49 Humennom 
3. roč. 198 Bratislave, 0 Humennom 
1. roč. inž. 125 Bratislave,  
2. roč. inž. 152 Bratislave 

K bodu Rozdelenie finančných prostriedkov B. Papánková uviedla, že sa očakáva významný 
pokles v objeme bežných výdavkov ako aj v objeme mzdových prostriedkov.  
 
V bode Rôzne dekan fakulty predložil Správu o činnosti a stave FCHPT STU v Bratislave za 
rok 2006. Časti, ktoré sú v správe dekana vo vzťahu k sociálnej politike fakulty (Financovanie 
a personálne otázky, Sociálne služby, Ostatné činnosti fakulty), sú prílohou tejto zápisnice. 
 
Uzn. č. 23/2007: V FOO ukladá predsedníčke FOO pozvať dekana fakulty na budúce zasadnutie 

výboru, kde sa budú prerokovávať otázky zamestnanosti a sociálny program 
fakulty. 

 
B. Papánková tiež informovala, že podľa rozhodnutia vedenia v ďalšom období nebude predseda 
FOO pravidelne pozývaný na každé zasadnutie vedenia fakulty, ale prizývaný iba na zasadnutia, 
kedy sa bude riešiť problematika zamestnancov. 
B. Papánková by sa mala zúčastniť zasadnutia vedenia fakulty dňa 20.3.2007, na ktorom sa bude 
prejednávať Špecifický doplnok FCHPT ku kolektívnej zmluve STU.  
 
4. Informácie z vyšších odborových orgánov 
B. Papánková informovala výbor FOO, že od minulého zasadnutia výboru FOO (24.1.2007) 
dostala z vyšších odborových orgánov materiály týkajúce sa  
- nadchádzajúceho V. zjazdu OZ PŠaV (Zápis zo zasadnutia pracovnej komisie pre vypracovanie 
návrhu zmien stanov OZ PŠaV dňa 23.1.2007, návrh Stanov OZ PŠaV, návrh Rokovacieho 
poriadku zjazdu OZ PŠaV),  
- aktívu funkcionárov ZO OZ PŠaV TU Košice dňa 25.1.2007,  
- štátneho rozpočtu (Výpis z uznesení Rady vysokých škôl SR schválených na jej zasadaní dňa 26. 
januára 2007 k bodu Vyjadrenie RVŠ SR k metodike rozpisu a k rozpisu dotácií zo štátneho 
rozpočtu verejným vysokým školám na rok 2007, Metodika rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu 
verejným vysokým školám na rok 2007, Vykonané zmeny v metodike rozpisu dotácií zo štátneho 
rozpočtu verejným vysokým školám na rok 2007 v porovnaní s rokom 2006, Počet študentov 
podľa výstupu z centrálneho registra študentov k 14. januáru 2007, Rozpis dotácií na jednotlivé 
VŠ na rok 2007 podľa vlaňajšej metodiky),  



- zasadnutia výboru Združenia VŠ a PRO, ktoré sa konalo v dňoch 5. – 6. februára 2007 
(zápisnica),  
- novely vysokoškolského zákona (Návrh zásad zákona, ktorým sa mení a dopĺňa zákon 
č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov, Stanovisko OZ PŠaV k tomuto návrhu),  
- prehľadu o zamestnancoch a mzdových prostriedkoch (Porovnanie III. štvrťroku 2005 
s III. štvrťrokom 2006),  
- rokovania Prezídia KOZ SR s prezidentom SR I. Gašparovičom dňa 12.02.2007,  
- a novelizácie Zákonníka práce.  
 
Z uvedených materiálov B. Papánková upozornila na  
- výzvu odborárov z TU Košice zameranú na  

- uzákonenie platových tabuliek pre VŠ s dôrazom na výrazné (100%) zvýšenie tarifných 
platov THP pracovníkov – presadzovať model 3-2-1 (profesori trojnásobok platu 
v národnom hospodárstve, docenti, odborný asistenti dvojnásobok a ďalší pracovníci 
jednonásobok platu v národnom hospodárstve),  

- oddelenie funkčného a pracovného miesta,  
- povinný príspevok na sociálnu činnosť odborovej organizácie,  
- príspevok neodborárov na kolektívne vyjednávanie. 

- návrh zásad zákona, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, kde je definovaných 6 priorít 
(Vytváranie európskeho vzdelávacieho priestoru, Diferenciácia vysokých škôl, Prepojenie 
vysokoškolského vzdelávania so spoločenskou praxou, Zvýšenie kvality vysokoškolského 
vzdelávania, Podpora viaczdrojového financovania vysokých škôl, Úprava kompetencií) a iné 
úpravy. K uvedenému návrhu zaslal OZ PŠaV nasledujúce pripomienky: 

1. K priorite: Úprava kompetencií, bod g (Správna rada na návrh predsedu správnej rady 
určuje plat rektora verejnej vysokej školy):  

OZ PŠaV je toho názoru, že plat rektora verejnej vysokej školy by mal zostať v právomoci 
ministra školstva, ktorý by ho určoval na základe kritérií navrhnutých resp. odobrených Radou 
vysokých škôl a Slovenskou rektorskou konferenciou, ako poradnými orgánmi. 

2. K časti Iné úpravy, bod a (Doktorand je študentom vysokej školy a nebude považovaný 
na účely zdravotného poistenia, nemocenského poistenia, dôchodkového poistenie a poistenia v 
nezamestnanosti za zamestnanca vysokej školy): 

a) Odborový zväz považuje za potrebné v súvislosti s časťou Iné úpravy, bod a) doriešiť 
postavenie doktorandov z hľadiska ich sociálneho zabezpečenia. Ak doktorand „nebude 
považovaný na účely zdravotného poistenia, nemocenského poistenia, dôchodkového poistenia 
a poistenia v nezamestnanosti za zamestnanca vysokej školy“, vzniká otázka či, prípadne ako, sa 
mu bude obdobie doktorandského štúdia zarátavať do dôchodku (2. pilier dôchodkového 
zabezpečenia) a či bude môcť čerpať  aspoň niektoré výhody zamestnanca vysokej školy. 

b) Je potrebné celkove doriešiť postavenie doktoranda, nakoľko okrem štúdia sa povinne má 
zapájať do priameho pedagogického procesu (min 4 hod. týždenne) a do vedecko-výskumnej 
činnosti i zapájaním do riešenia grantov, pričom táto jeho činnosť môže byť finančne ocenená. 

c) Mimo toho môže byť doktorand v prípade jeho odmeňovania aj tvorcom sociálneho 
fondu, čo by mu dávalo právo aktívne tento fond využívať. 

3. K časti Iné úpravy, bod b (Zruší sa rigorózne konanie):  
OZ PŠaV je za zachovanie rigorózneho konania. „Malé doktoráty“ majú nielen tradíciu 

a udelené tituly sú určitou paralelou k titulu Ing., ale sú funkčné aj bezprostredne k výkonu 
činnosti – napr. na lekárskych fakultách študenti vykonávajú v rámci štátnych záverečných skúšok 
vlastne rigorózne skúšky, udelenie titulu JUDr. je viazané aj priamo na výkon určitých právnych 
činností. 

4. K časti Iné úpravy, bod f (Pracovný pomer na miesto vysokoškolského učiteľa vo funkcií 
profesor a docent uzatvára, mení a ruší rektor):  

a) OZ PŠaV navrhuje striktné oddelenie pracovného a funkčného miesta profesora 
a docenta. Znamená to neviazať ukončenie funkčnej doby profesora resp. docenta na súčasné 
ukončenie jeho pracovnej zmluvy. Konkrétne, aby profesor, ktorý má pracovnú zmluvu na dobu 
neurčitú, ukončí dobu svojho funkčného zaradenia profesora a neprihlási sa do príslušného 
výberového konania resp. v ňom neuspeje, prípadne sa zruší príslušné funkčné miesto, mohol 
pokračovať vo funkcii docenta (prípadne odborného asistenta). Analogicky aj pre docenta. 

b) Doplniť tento bod: Pracovný pomer na miesto vysokoškolského učiteľa vo funkcii 
profesor a docent uzatvára, mení ruší rektor po dohode s dekanom príslušnej fakulty. 

5. K časti Iné úpravy, bod i (Počet členov akademického senátu verejnej vysokej školy 
zodpovedá pomeru zamestnancov a študentov na jednotlivých súčastiach vysokej školy):  

OZ PŠaV navrhuje, aby počet členov akademického senátu vysokej školy zodpovedal počtu 
zamestnancov a študentov na jednotlivých súčastiach vysokej školy, pričom pre jednotlivé vysoké 
školy by bol určený konkrétny pomer zamestnancov a študentov na príslušné funkčné obdobie. 
Naše návrhy týkajúce sa ponechania niektorých právomocí senátu (schvaľovanie prorektorov, ... ) 
neprešli pri hlasovaní vo výbore Združenia VŠ a PRO.  
 
B. Papánková považovala za vhodný argumentačný materiál aj prehľad o zamestnancoch 
a mzdových prostriedkoch (Porovnanie III. štvrťroku 2005 s III. štvrťrokom 2006) v nasledujúcej 
tabuľke  
 
Učitelia na verejných vysokých školách v III. Q. 2005 a v III. Q. 2006 
 III.Q 2005 III. Q. 2006 nárast - osôb nárast- platov 
zamestnanie PEPZ priemerný 

plat/Sk 
PEPZ priemerný 

plat/ Sk 
% (+) (-) % (+) (-) 

profesori 1 291 32 816 1 327 35 753 102,8  36 108,9 2 937 
docenti 2 009 28 114 2 058 29 817 102,4  49 106,1 1 703 
odborní as. 5 479 20 652 5 403 22 111  98,6 -76 107,1 1 459 
asistenti  564 16 393  570 17 578 101,1  6 107,2 1 185 
lektori  74 17 466  86 18 488 116,2  12 105,9 1 022 
vysok. uč. 9 417 23 632 9 444 25 400 100,3  27 107,5 1 768 
 
K novelizácii Zákonníka práce B. Papánková pripomenula 22 navrhovaných úprav týkajúcich sa:  
zákona o ochrane osobných údajov, závislej práce, možnosti výkonu práce fyzickou osobou 
mladšou ako 15 rokov, platobnej neschopnosti zamestnávateľa, prechodu práv a povinností pri 
nájme, pracovných pomerov na určitú dobu a na kratší pracovný čas, právneho postavenia 
zamestnanca, ktorý vykonáva domácu prácu a telesnú prácu, povinnosti zamestnanca uhradiť 
škodu zamestnávateľovi, odstupného pri skončení pracovného pomeru a odstupného pri skončení 
pracovného pomeru z dôvodu pracovného úrazu alebo choroby z povolania, pracovnej 
pohotovosti, zníženia rozsahu dohodnutej práce nadčas, nevyčerpanej dovolenky, ustanovení 
o mzde, minimálnych mzdových nárokov, normovania práce, prekážok v práci, kompetencií 
odborových orgánov pri zistení nedostatkov v prevádzke a náhrady škody, stravovania 
zamestnancov, náhrady škody, ktorú spôsobí zamestnanec zamestnávateľovi z nedbanlivosti, 
dohôd o pracovnej činnosti, právneho postavenia zástupcov zamestnancov a osobitne odborových 
orgánov, pôsobnosti odborových orgánov a zamestnaneckých rád na pracovisku. 
 
B. Papánková ďalej informovala o zasadnutí výboru UOO STU dňa 5.3.2007. Hlavnými bodmi 
programu zasadnutia boli Informácie OZ PŠaV, Informácie zo zasadnutia Kolégia rektora, 
Hodnotenie konferencie UOO STU, Kolektívna zmluva na rok 2007, Rôzne a Voľba predsedu 



a podpredsedov výboru UOO STU. D. Bobok na zasadnutí výboru UOO informoval, že na 
základe rozhodnutia konferencie UOO STU bola dňa 19.2.2007 podpísaná KZ 2007 v stave, 
v akom bola vyjednaná v čase konania konferencie, t. j. bez povinnosti súčastí STU (fakúlt) 
zabezpečovať stravovanie svojich dôchodcov za zvýhodnených podmienok. Kolektívna zmluva 
tvorí prílohu tejto zápisnice. 
D. Bobok na zasadnutí výboru UOO stručne zhodnotil priebeh a výsledky konferencie UOO STU, 
ktorá sa konala 5.2.2007 za účasti 30 delegátov (čo bolo 81,1 %) a 7 hostí (medzi nimi J. Gašperan 
- predseda OZ PŠaV, I. Haverlík - predseda Združenia VŠ a PRO) 
 
V Kovár tiež informoval výbor FOO o výsledkoch zasadnutia Stáleho výboru pre vysokoškolské 
vzdelávanie a výskum - HERSC (7.2.2007, Londýn) a následného seminára na tému Realizácia 
Bolonského procesu: mobilita zamestnancov a študentov (8.-9.2.2007, Londýn), na ktorých sa 
zúčastnil. Seminár prijal odborársky orientované závery pre stretnutie ministrov školstva krajín 
Bolonského procesu, ktoré sa uskutoční v máji 2007 v Londýne. Dôraz sa kladie na presun 
individuálnej zodpovednosti na inštitucionálnu.  
Základné informácie o seminári sú uvedené na adrese http://www.ei-
ie.org/highereducation/en/calendarshow.php?id=68&theme=highereducation.  
 
Novým predsedom výboru UOO STU sa stal V. Kovár (FCHPT). Za prvého podpredsedu bol 
zvolený M.Štujber (SvF).  
 
V. Kovár informoval výbor FOO, že OZ PŠaV pridelil UOO STU 5 poukazov na rekreačné 
pobyty do Kežmarských Žľabov na termíny 8.-14. júla (3 poukazy) a 12.-18. augusta (2. 
poukazy) za ceny 2 180,- Sk (pre člena OZ PŠaV), 1 520,- Sk (pre jeho dieťa do 10 rokov), 
2 680,- Sk (pre jeho manžela/manželku), 3 640,- Sk (pre ostatných dospelých), resp. 2 620,- Sk 
(pre ostatné deti do 10 rokov). Termín odberu poukážok, resp. ich vrátenia je 30.4.2007.  
V. Kovár tlmočil prosbu predsedu OZ PŠaV J. Gašperana lepšie propagovať možnosti využívania 
zväzových rekreačných zariadení v Kežmarských Žľaboch a na Čingove. 
 
V. Kovár ďalej informoval výbor FOO, že letné rekreačné pobyty a podujatia EXOD sú 
uverejnené na webovej stránke OZ PŠaV (www.ozpsav.sk), v tlačenej forme budú vo 
februárových Aktualitách zväzu, ktoré by sa v najbližších dňoch mali dostať do ZO.  
 
5. Hodnotenie konferencie FOO FCHPT STU 
B. Papánková stručne zhodnotila konferenciu FOO, ktorá sa konala dňa 24.1.2006 aj za účasti I. 
Haverlíka - predseda Združenia VŠ a PRO, podpredsedu výboru UOO STU M. Štujbera, dekana 
D. Bakoša, členov vedenia Žídeka a V. Žúbora, ako aj  predsedu AS A. Gatiala. Účasť delegátov 
na konferencii bola 82,2 %-ná (37 delegátov zo 45). 
Uzn. č. 24/2007 Výbor FOO vyslovuje poďakovanie úseku 01 z Ústavu analytickej chémie a CL 

za zabezpečenie prezencie a občerstvenia pre delegátov. 
 
B. Papánková potom pripomenula členom výboru FOO, že konferencia FOO prijala nasledovné 
uznesenia: 
Konferencia FOO FCHPT STU v Bratislave 

a) berie na vedomie  
- Správu o činnosti výboru FOO FCHPT STU v Bratislave za rok 2006 Čerpanie rozpočtu 

FOO FCHPT STU v Bratislave za rok 2006 
- Správu o činnosti revíznej komisie za rok 2006 
b) schvaľuje 
- Programové ciele FOO FCHPT STU v Bratislave na rok 2007 

- Návrh rozpočtu FOO FCHPT STU v Bratislave na rok 2007 
c) zvolila 
- 14 delegátov na konferenciu UOO STU: D. Berkeš, D. Bobok, M. Hadvinová, V. Kovár, 

A. Murárová, B. Papánková, V. Polóniová, J. Rakytiak, E. Smrčková, L. Staruch, J. 
Stopka, P. Šimon, P. Tarapčík, A. Ujhelyiová,  

- a 5 náhradníkov za delegátov na konferenciu UOO STU (v poradí): I. Skačáni, 
F. Považanec, J. Telgárska, A. Kalmárová, E. Pappová. 

d) súhlasí 
- s návrhom výboru FOO na zvýšenie doterajšieho limitu členského príspevku zo 150,- Sk 

na 200,- Sk, 
e) vyslovuje poďakovanie 
- D. Bobokovi, B. Hozovej, M. Růžičkovi a I. Šupejovej za ich dlhoročnú obetavú prácu 

v prospech FOO,  
f) ukladá výboru FOO  
- jednať s vedením FCHPT o možnosti zorganizovania kultúrnej akcie (divadla) pre 

zamestnancov fakulty. 
 
Schválené Programové ciele FOO FCHPT STU na rok 2007 sú nasledovné: 
 

1. Základným cieľom FOO bude aj v ďalšom období ochrana záujmov a oprávnených 
požiadaviek pracovníkov FCHPT. Zúčastňovať sa na práci UOO STU a  koordinovane 
s ostatnými odborovými organizáciami STU presadzovať požiadavky zamestnancov na 
zlepšenie pracovných podmienok. 

2. Pokračovať v kampani na získavanie nových členov FOO v súlade s plánom OZ PŠaV 
a UOO STU. 

3. Zúčastňovať sa na vyjednávaniach Kolektívnej zmluvy STU s Vedením STU. Výbor FOO 
bude presadzovať uzavretie Špecifického doplnku ku KZ pre FCHPT STU. 

4. Výbor bude pozorne sledovať opodstatnenosť rušenia pracovných miest v rámci 
organizačných zmien na FCHPT ako aj dodržiavanie ZP a ostatných odpovedajúcich 
právnych noriem. 

5. Sledovať dodržiavanie pracovnoprávnych predpisov, poskytovať pracovníkom informácie 
a zabezpečiť ochranu ich oprávnených  požiadaviek Presadzovať legislatívne úpravy 
v záujme zlepšenia spoločenského a materiálneho postavenia pracovníkov vysokých škôl. 

6. Zúčastňovať sa na previerkach BOZ a PO, kontrolovať čerpanie a financovanie 
ochranných osobných prostriedkov. 

7. V sociálnej oblasti spolurozhodovať o použití sociálneho fondu, v oprávnených prípadoch 
pomáhať riešiť sociálnu núdzu členov FOO z fondu soc. rezervy FOO, podieľať sa na 
organizovaní stretnutia dôchodcov. 

8. Sledovať úroveň stravovania zamestnancov na FCHPT a iniciatívne predkladať návrhy na 
riešenie prípadných problémov v tejto oblasti. 

9. Poskytovať zápisnice členom FOO v elektronickej podobe, prezentovať aktuálne problémy 
ako aj činnosť FOO na webovej stránke fakulty. 

10. Aktívne sa zapojiť do akcií poriadaných pri príležitosti 70. výročia STU. 
 
Uzn. č. 25/2007 Výbor FOO ukladá B. Papánkovej jednať s vedením FCHPT o možnosti 

zorganizovania kultúrnej akcie (divadla) pre zamestnancov fakulty. 
Uzn. č. 26/2007 Výbor FOO sa hodnotením plnenia Programových cieľov FOO FCHPT STU na 

rok 2007 bude zaoberať na svojom zasadnutí v júni 2007. 
 
 



6. Návrh Špecifického doplnku FCHPT ku kolektívnej zmluve STU 
V FOO prerokoval východiskové požiadavky pre vyjednávanie Špecifického doplnku ku 
Kolektívnej zmluve na rok 2007. Návrh špecifického doplnku je uvedený v prílohe tejto zápisnice. 
 
Uzn. č. 27/2007: V FOO poveruje vyjednávaním o Špecifickom doplnku FCHPT ku KZ STU B. 

Papánkovú a P.Šimona.  
 
7. Hospodárenie s finančnými prostriedkami FOO FCHPT STU. 
V FOO prerokoval stav financií FOO uložených v podielových fondoch. Prehodnotil výšku 
výnosov vo fondoch a výšku úročenia vkladov v rôznych bankách.  
 
Uzn. č. 28/2007 Výbor FOO schválil  

- zrušenie bežného účtu v Tatra banke,  
- vytvorenie nového bežného účtu FOO v Istrobanke,  
- prevod časti finančných prostriedkov z podielových fondov na nový bežný účet 

v Istrobanke 
Uzn. č. 29/2007: Výbor FOO ukladá predsedovi a hospodárovi FOO uskutočniť uvedené zmeny 

do konca apríla 2007.  
 
8. Rôzne 
Výbor FOO prejednal žiadosť o sociálnu výpomoc M. Bobošíkovej z dôvodu jej dlhodobej 
práceneschopnosti  
 
Uzn. č. 30/2007: Výbor FOO súhlasí s poskytnutím finančného príspevku v sume 5 000,- Sk pre 

M. Bobošíkovú z dôvodu jej dlhodobej práceneschopnosti. 
 
Na záver B. Papánková poďakovala D. Bobokovi za dlhoročnú prácu, ktorú na odborárskom poli 
odviedol pre svoju fakultnú organizáciu, UOO STU, Združenie VŠ a PRO, ako aj pre OZ PŠaV na 
Slovensku. 
 
 
Nasledujúce zasadnutia výboru FOO bude v utorok 3.4.2007 o 14:00 hod. v knižnici FOO.  
 
 
 
 
Zapísal: D. Berkeš      Blažena Papánková 
        predseda FOO FCHPT STU 
 
 
Prílohy: 
Výpis častí Správy o činnosti a stave FCHPT STU v Bratislave za rok 2006 
Kolektívna zmluva na rok 2007 
Návrh Špecifického doplnku FCHPT ku kolektívnej zmluve STU 
 
 


